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Vraag
Tijdens de verkenning op 11 maart jl. is door de fractie van de PvdD gevraagd wat het college binnen 
de Spoorzone verstaat onder natuurinclusief bouwen. Hierbij is het puntensysteem dat de gemeente 
Den Haag gebruikt aangehaald met de vraag of het college dat binnen Spoorzone ook zou willen 
toepassen. 

Reactie
Sommige gemeenten, waaronder Den Haag, hebben een systeem opgezet waarbij punten te 
verdienen zijn met maatregelen voor natuurinclusief bouwen. In Gouda is gekozen voor een 
groenopgave van 15% openbaar groen of compenserende maatregelen; dat biedt ruimte voor meer 
oppervlakte met potentie voor biodiversiteit i.c. natuur. Bij de keuze voor plantmateriaal en bomen 
wordt in samenspraak met de stadsecoloog en de vakafdeling zo veel mogelijk gekozen voor een 
sortiment dat door het jaar heen een leefgebied kan zijn voor insecten, vogels en kleine zoogdieren. 
Dit is in Gouda inmiddels overigens standaard beleid. Daarnaast wordt ecologisch beheer toegepast.
Mogelijk noodzakelijke maatregelen aan gebouwen in verband met vleermuizen en bepaalde 
vogelsoorten worden in een later stadium in kaart gebracht.


